



Sammenslutning af beboere på Havnefronten: Ankerhusene, Dokhuset, Fjordstokkene, Fjordtårnet, Molehusene, Pakhuset, Vejerhuset og Vestbryggen

10.11.22/aj

Referat ud fra dagsordenen pr. 09.11.22.

Punkt 8. Parkering i stræderne

John Olsen fremlagde de 3 breve, som ønskes sendt til nærområdets erhvervsvirksomheder inklusiv kommunen.

Molehusene har rundsendt en mail, og blev fremlagt på mødet af Bo Varny.

Molehusene var ikke enig i problemstillingen fremlagt af John Olsen, men er selvfølgelig åbne over for positiv dialog med kommunen.

Hvis dialogen udmønter sig i parkeringsbegrænsninger eller andre begrænsninger på havneområdet, skal disse til høring i bestyrelserne, med mulighed for at bringe emnet op på de respektive generalforsamlinger i andels/ejer foreningerne.

Alene under den præmis, er Molehusene enig og John Olsen kan gå videre med brevene.

John Olsen svarede, at han ikke forstod Bo's fremlægning og mailen fra Molehusene, da parkeringsbegrænsningerne var taget af bordet, som det også fremgår fra tidligere møder.

Det blev fremført, at når spejlbasinets grus parkering ophører vil det sikkert øge presset på alternative parkerings muligheder.

Alle godkendte, at brevene bliver sendt og dermed vedligeholder en dialog om emnet.

Parkering i "spejlbasinet" overlades til spejlbasin gruppen, som genopstår i forsøg på at få en afslutning.

Punkt 9. orientering om spejlbasiner

Der blev henvist til Bo's notat 04.05.22 kommenteret af politisk ordfører (s) Lars Qvist.

Der var enighed, om, at skal vi videre i den sag skal den løftes til politisk niveau.

Fra Vestbryggen blev gjort opmærksom på tilkørselsproblemer for Fors, Redningsvej og som tiden går bliver grusarealet mere omdannet til en permanent parkeringsplads.

Eller ender som græsplæne med randbeplantning af træer.

Der blev gjort opmærksom på at borgmesteren er orienteret.

Konklusion :emnet tages op i spejlbasin gruppen, som efterfølgende kan fremlægge en aktion plan herunder eventuelt, at gå til pressen.

Punkt 10. Brevpapir og hvad kalder vi os?

Fra John var ønsket at brevpapir o.s.v. Skal vise at vi er en sammenslutning, som står sammen.

Punkt 11. Hvad skal være nye projekter?

Kort debat om dette foreløbig konklusion. Det blev nævnt at reduktion i antal af projekter kan henføres til at udestående projekter er løst og bekræfter gruppens



succes historie.

punkt 12. På næste møde stilling til koordinator, sekretær. referater osv.?

Et ønske fra flere deltagere er at mødetiden ændres til kl. 16.30.

Mødet afsluttet kl. 18.30

Næste møde onsdag den 25. januar 2023 kl. 16.30

Referent Anders Jensen